

## Møte i Naboutvalget for G-felt

### Protokoll fra naboutvalgsmøte nr 4/19 for G-felt

Sted: Cecilie

Dato: 4.9.19

Til stede: Cecilie Klüver, Hanan Kahero, Martin B. Høydal, Lise Lundager, Signe Dille Løvmø og Lise Tøndel

Ikke til stede:

Referent: Lise Tøndel

750/510 G  
K: HHK-LP  
Styret  
NU

Sak nr	Saker
19-12	<b>Jubileumsberetning, RBL 50 år</b> Det vil komme infoskriv på vegne av KU (kontaktutvalget) som legges i alle postkasser.
19-13	<b>Forslag til planting</b> Innsendt fra beboer. Lise undersøker hvem som evt bekoster trærne, dersom alle skal være like. Hvordan gjør man det praktisk med godkjennelser fra naboer, dersom flere trær skal plantes likt. Hva skal evt Hammerplanteskole gjøre? Evt. om naboer går sammen om å sette ned trær.
19-14	<b>Fellesboden; utstyret</b> Ny skjøteledning, knekt håndtak på kantklipper, gressklipperen klipper dårlig. Lise kjøper inn: Skjøteledning, Nytt blad til gressklipper. NU følger med om det finnes noen hyller som muligens gies bort på finn.no, evt kanskje noen naboer har?
19-15	<b>Fellesmøte med styret 26.9</b> Lise tar med seg saken ang fartsdumper til KU.
19-16	<b>Oppfølging av saker</b> NU har pr nå en sak de jobber videre med; Fartsdumper. Vi følger opp saken videre, og tar med til KU.
19-17	<b>Evt.</b> Presentasjon i rislappen  Skal vi gå til innkjøp av selvvanningskrukker. Det må taes opp på Allmøte. Ønsker oss oppgradering av lekeplassen mellom nr. 5,6,8. Finns det noen lekestativ

som står rundt som kan brukes? Evt kan vi gå til innkjøp av noe selv?

Vi ønsker å få til en sittegruppe/grillplass foran nr. 8.

Til dugnad:

Bassebane, Paradis, Skifte sand på alle sandkassene. Refleksvester til dugnaden.

Ventebenken er noe utilgjengelig.

Ideboks: Kom med ønsker/ Forslag/ forbedringer/ noe du kan bidra med, noe du er god på? En ideboks blit opprettet på lekeplassen. Den blir ukentlig sjekket av NU. Signe utarbeider skriv til ideboksen.

Tirs. 29.10 kl 19.30 Sted: